
Město Kyjov 
Komise pro občanské záležitosti 

 

Zápis z jednání komise č.  4/2019 
 

Datum konání: 10.12.2019 

Místo konání: zasedací místnost, přízemí radnice 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Zapisovatelka: P. Šůstková 
Ověřovatelka: Mgr. J. Truschingerová    
Čas jednání: 15:00 – 16:00 hod. 
 
Program jednání:  
 

1. Hodnocení setkání s jubilanty na MKS 
2. Vítání občánků 
3. Různé 

 
Průběh jednání: 

1. Hodnocení setkání s jubilanty na MKS 

Přítomní se shodli na následujícím: 

- kulturní program dětí ze ZUŠ nebo Kyjovánku bude zachován i v příštím roce 

- osvědčilo se pořízení fotografií p. Zdražilem a hned to odpoledne předaných jubilantům. 
V příštím roce jsou přítomní pro tuto variantu, nebude proto zván externí fotograf 
a nebude již nutné řešit nesrovnalosti s počtem fotografií nebo jejich kvalitou. 
U okamžitého dodání fotografií již jubilanti kvalitu fotografií akceptovali 

- květinu obdrží 75leté ženy, starší obdrží květinu s balíčkem. 

- proslov pana starosty byl pro jubilanty zajímavý, vystoupení p. ředitelky DPS však 
jubilanti neocenili, vhodnější by byla forma informací písemnou formou např. na 
letáčcích nebo účast p. Řihánka.  

- byla by vhodná účast p. tajemníka nebo pana Zdražila, aby mohli dát jubilantům prostor 
k dotazům a zaznamenali podněty seniorů. 

- p. Berková upozornila na chybu v popisu fotky v Kyjovských novinách 

Balíčky pro jubilanty – nadále již nebude připravovat podatelna, balíčky bude zajišťovat 
prodejna potravin na Nětčické ulici. Bylo připomenuto, že balíčky nesmí obsahovat alkohol. 
Dále přítomní vyjádřili obavy, zda je změna vhodná, vzhledem k negativní zkušenosti z minula.  

Byl vznesen dotaz, zda vyhovuje zachování měsíců pro obchůzky jubilantů nebo zda měsíce 
prohodit. Přítomní se shodli na zachování stejných měsíců, protože se již zúčastnění znají. 

2. Vítání občánků 

Vítání v tomto roce proběhla v pořádku, přítomnost fotografa v podzimním termínu zúčastnění 
vyhodnotili jako pozitivní, bylo dohodnuto, že v příštím roce bude opět fotograf přítomen. 



p. Kudelová navrhla změnu v daru města novým občánkům, namísto knih navrhla pyžamka 
vyrobená kyjovskou firmou. Její návrh podpořil p. Zdražil. 

p. Mašková seznámila přítomné s průběhem Vítání dětí v Praze 6, obřad v Kyjově se jí více 
líbil. 

p. Moudrá přítomným vysvětlila, jak fungují knihy z projektu knihovny, ze kterého jsou balíčky 
pro děti na příští rok. Tyto balíčky byly pořízeny z dotace, další by již knihovna musela zaplatit. 

Bylo dohodnuto, že na jarním jednání komise v březnu 2020 komise rozhodne, zda se částka 
navýší a pro děti budou v balíčku pyžamka s knihami.  

3. Různé 

Byla projednána stížnost na nedostatečný roznos Kyjovských novin, na Újezdě v bytovém 
domě noviny nebyly doručeny. 

Předsedkyně komise p. Truschingerová poděkovala přítomným členkám za včasný roznos 
balíčků pro jubilanty. 

 
 
Termín konání KOZ: březen 2020 
 
 
Zapsala: Pavla Šůstková 
 
Ověřila: Mgr. Jana Truschingerová   


